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Protokół Nr 17/2021  

ze wspólnego posiedzenia Komisji Społecznej i Komisji Gospodarczej 

Rady Miejskiej w Rzepinie  

w dniu 25 maja 2021r. o godz. 13:00 

 

 Obecni radni:          Nieobecny radny: 

1. Jarosław Dudzis                                            1. Anna Gajda-Cikota 

2. Kazimierz Depczyński      2. Krystyna Kramarzewska 

3. Adrian Kasik       

4. Eugeniusz Komar 

5. Wioletta Nowak 

6. Ryszard Rybowiak 

       

 Przewodniczący Komisji Gospodarczej Adrian Kasik otworzył wspólne 

posiedzenie Komisji Społecznej i Komisji Gospodarczej witając wszystkich 

uczestniczących we wspólnym posiedzeniu komisji, informując jednocześnie,                      

iż porządek posiedzenia przedstawia się następująco: 

 

1. Opiniowanie projektów uchwał, przygotowanych na sesję Rady Miejskiej                   

w Rzepinie, która odbędzie się w dniu 27.05.2021r. 

2. Sprawy różne. 

 

 

Pkt 1. Opiniowanie projektów uchwał, przygotowanych na sesję Rady 

Miejskiej w Rzepinie, która odbędzie się w dniu 27.05.2021r. 

 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej przedstawiła Pani 

Małgorzata Barwińska Skarbnik Gminy Rzepin informując, iż w przedstawionym 

projekcie zakłada się zwiększenie łącznej kwoty planowanych dochodów o 

kwotę 251.000,00 zł i tak, zwiększa się dochody bieżące o kwotę 453.200,00 zł 

w tym w rozdziale 01010 § 0940 wpływy z rozliczeń/zwrotów z lat ubiegłych a 
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dokładnie zwrot Vat o kwotę 450.924,00zł, w rozdziale 75618 § 2680 

rekompensaty utraconych dochodów w podatkach i opłatach lokalnych 

o kwotę: 2.276,00 zł. 

Zwiększa się dochody majątkowe o kwotę 171.000,00 zł w tym w rozdziale 

70005 § 0770 wpłaty z tytułu odpłatnego nabycia prawa własności oraz prawa 

użytkowania wieczystego nieruchomości o kwotę 171.000,00 zł. 

Zmniejsza się dochody bieżące o kwotę 373.200,00 zł w rozdziale 75616 § 0430 

wpływy z opłaty targowej o kwotę 2.000,00 zł, w rozdziale 85516 § 2030 dotacje 

celowe otrzymane z budżetu państwa na realizację własnych zadań bieżących 

gmin (związków gmin, związków powiatowo-gminnych) o kwotę 371.200,00 zł. 

Zwiększa się łączną kwotę planowanych wydatków o kwotę 251.000,00 zł z 

tego: 

Zwiększa się wydatki bieżące o kwotę 80.000,00 zł w tym w rozdziale 01010 § 

4300 zakup usług pozostałych o kwotę 40.000,00 zł, jest to dopłata do wywozu 

nieczystości ciekłych, w rozdziale 90004 § 4300 zakup usług pozostałych 

zwiększa się o kwotę 40.000,00 zł. 

Zwiększa się wydatki majątkowe o kwotę 171.000,00 zł w tym, w rozdziale 

60016 § 6050 wydatki inwestycyjne jednostek budżetowych. Wkład własny 

Gminy Rzepin do zadania pn.: "Przebudowa ul. Celnej i Zielonej w Rzepinie” o 

kwotę 46.000,00 zł, w rozdziale 80101 § 6050 wydatki inwestycyjne jednostek 

budżetowych. Modernizacja instalacji odgromowej na budynku Szkoły 

Podstawowej w Rzepinie o kwotę 125.000,00 zł. 

 Radny Jarosław Dudzis zwrócił się z pytaniem dlaczego zwiększa się 

kwotę wywozu nieczystości ciekłych, oraz dokładnie w jakim celu 

zabezpieczamy kwotę 46.000.00zł jako wkład własny na zadanie pn. 

„Przebudowa ul. Celnej i Zielonej w Rzepinie”. 

 Pani Małgorzata Barwińska poinformowała, że w związku z tym, iż 

wszystkie ścieki są już monitorowane przy zrzucaniu do nowej oczyszczalni to 

widać, że ich liczba znacząco wzrosła. Burmistrz Sławomir Dudzis dodał, iż w 

ostatnim czasie zwiększyła się ilość zrzutu ścieków przywożonych beczkami do 

nowej oczyszczalni, trudno jest na tą chwilę określić dlaczego tak się stało.  
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 Czy wiadomo kto przywozi o ile się zwiększyło i czy jest do wglądu 

zestawienie porównawcze rok do roku pyta radny Jarosław Dudzis. Burmistrz 

odpowiedział, że sprawdzić można porównanie na koniec roku bądź na 

początku przyszłego roku natomiast Pani Skarbnik poinformowała, że wiadomo 

jest kto przywozi ścieki i o ile zwiększył się zrzut ścieków, dodała również, że 

kwota w wysokości 46.000.00zł przeznaczona jest na zamontowanie progów 

zwalniających na ulicy Celnej i Zachodniej.  

  Radny Dudzis zwrócił uwagę na sytuację z przed przebudowy drogi na 

ulicy Zielonej informując, że przed remontem znajdował się tam znak zakazu 

wjazdu powyżej 7t  teraz go nie ma a jest znak zakazu zatrzymywania się i 

postoju samochodów ciężarowych z czym sam radny nie zgadza się ponieważ 

mieszkańcy tej ulicy przez ponad rok walczyli aby samochody ciężarowe nie 

jeździły tą drogą tylko poruszały się po ulicy Celnej tym bardziej, że przy ulicy 

Zielonej jest droga dla rowerów. Radny Dudzis dodał, że był na miejscu z 

Komendantem Komisariatu Policji w Rzepinie jak również z Kierownikiem 

Arturem Pacześnym i stwierdzili, że  znak zakazu wjazdu powyżej 7t  powinien 

się tam znajdować. 

 

 Komisja Społeczna  i Komisja Gospodarcza pozytywnie zaopiniowały 

powyższy projekt uchwały. 

 

Projekt uchwały w sprawie: określenia szczegółowych zasad i trybu 

umarzania, odraczania lub rozkładania na raty spłat należności 

pieniężnych mających charakter cywilnoprawny, przypadających Gminie 

Rzepin i jej jednostkom podległym oraz określenia warunków 

dopuszczalności pomocy publicznej w przypadkach, w których ulga 

stanowić będzie pomoc publiczną, a także wskazania organów i osób do 

tego uprawnionych omówiła Pani Małgorzata Barwińska Skarbnik Gminy 

Rzepin informując, iż uchwała obowiązywała wcześniej ale część przepisów 

obowiązywała do grudnia 2020r., w związku z czym termin został przesunięty. 

Artykuł 59 ust. 2 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 r. o finansach publicznych mówi, 
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iż organ stanowiący jednostki samorządu terytorialnego może określić 

szczegółowe zasady umarzania, odraczania spłat i rozkładania na raty 

należności o charakterze cywilnoprawnym przypadające jednostce samorządu 

terytorialnego, sposób i tryb udzielania ulg, o których mowa w ust. 1, warunki 

dopuszczalności pomocy publicznej w przypadkach, w których ulga stanowić 

będzie pomoc publiczną oraz wskaże organ lub osobę uprawnioną                                     

do udzielania tych ulg. Natomiast art. 59 ust. 3 w/w ustawy mówi, iż organ 

stanowiący jednostki samorządu terytorialnego może, w drodze uchwały, 

postanowić o stosowaniu z urzędu ulg, o których mowa w ust. 1, w przypadku 

wystąpienia okoliczności wymienionych w art. 56 ust. 1 w/w ustawy. 

 

 Komisja Społeczna i Komisja Gospodarcza pozytywnie zaopiniowały 

powyższy projekt uchwały. 

 

Pkt 2. Sprawy różne. 

 

 Radny Eugeniusz Komar zwrócił się do Burmistrza z wnioskiem o remont 

polnej drogi z Lubiechni do Rzepina. 

 

 Głos zabrał radny Jarosław Dudzis zwracając się z prośbą a właściwie 

przypomnieniem, że w imieniu dużej grupy mieszkańców zwraca się z prośbą            

o przywrócenie napisu „Kino Chrobry” na zewnątrz budynku Miejskiego Domu 

Kultury w Rzepinie, radny Dudzis wracając do tematu remontu drogi przy ulicy 

Zielonej zwrócił uwagę na pozostawione krzaki - gałęzie znajdujące się w lasku 

przy ulicy Zielonej proponując aby porozmawiać z odpowiednią osobą z 

Nadleśnictwa i poprosić o uprzątnięcie ich. 

 

 Burmistrz Rzepina Sławomir Dudzis odnosząc się do tematu 

przywrócenia napisu „Kino Chrobry” poinformowała, że jest planowane 

zrobienie takiego napisu na zewnętrznej elewacji budynku, w którym znajduje 

się kino. W temacie pozostawionych gałęzi wypowiedział się Kierownika Artur 
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Pacześny informując, że zainteresował się już tą sprawą i w najbliższym czasie 

odbędzie się spotkanie z wykonawcami prac remontowych na tej ulicy Zielonej 

i postara się wyjaśnić tą kwestię ponieważ dostał informację, że zostało to 

wcześniej uzgodnione z nadleśnictwem.  

 

 Radny Jarosław Dudzis zwrócił się do Kierownika Artura Pacześnego z 

prośba o udzielenie informacji w kwestii: 

 - ustawienia znaku zakazu postoju na ulicy Kościuszki (przy kościele); 

- zmiany parkingu przy ulicy Bolesława Chrobrego (przy kościółku) z 

prostopadłego na równoległy; 

- założenia lustra na ulicy Puszczy Rzepińskiej oraz zamontowanie kamery; 

- rozwiązania problemu z parkowaniem na parkingu przy Urzędzie Miejskim w 

Rzepinie (zakaz parkowania w godz. od 700 do 1500  czy 1600 dla zewnętrznych 

ludzi, którzy nie mają spraw do załatwienia w urzędzie). 

 Kierownik referatu Gospodarki Komunalnej, Środowiska i Inwestycji 

poinformował, że w kwestii parkingu przy ulicy Chrobrego to projekt organizacji 

ruchu został wykonany i w tym momencie czekamy na zatwierdzenie. Temat 

zakazu zatrzymywania się na ulicy Kościuszki jest trudną kwestią ponieważ 

parkują tam mieszkańcy tej ulicy, Burmistrz Sławomir Dudzis dodał, że 

prowadzone są rozmowy dotyczące przejęcia terenu pod parking przy drodze 

na mostek nad Ilanką (na szczycie budynku). 

 Razem z projektem zmiany organizacji ruchu przy ulicy Bolesława 

Chrobrego zostały wykonane również inne projekty zmiany organizacji ruchu 

między innymi na ulicy puszczy Rzepińskiej oraz parking przy Urzędzie 

Miejskim, jak tylko projekty zostaną zatwierdzone, zostanie wysłane 

zamówienie na znaki, lustro, tabliczki oraz oznakowanie jeśli chodzi o parking 

na ulicy Chrobrego. 

 Radna Wioletta Nowak zwróciła się z pytaniem czy nadal czynny jest 

punkt odbioru odpadów zielonych, ponieważ ludzie nadal wywożą do lasu 

zielone odpady. 
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 Kierownik Artur Pacześny odpowiedział, że punkt cały czas działa przy 

ulicy Elizy Orzeszkowej, czynny jest dwa razy w tygodniu. 

 Radna Wioletta Nowak podziękowała za zrobienie stref bezpiecznych na 

placu zabaw na osiedlu leśnym i zwróciła się z prośbą o uprzątnięcie piachu z 

gruzem, który znajduje się na placu zabaw. 

  Przewodniczący Komisji Gospodarczej Kasik Adrian poruszył temat 

dotyczący powstałego zapadliska po starej rurze przy bloku nr 43 przy ulicy Elizy 

Orzeszkowej, jest to teren bardzo niebezpieczny i zdaniem radnego należałoby 

zwrócić uwagę na ten teren. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano.  

             

        Przewodniczył:  

      Przewodniczący Komisji Gospodarczej         

                       (-)  Adrian Kasik 

 

 


